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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mire alapozta azt az állítását, hogy a kórházprivatizációról döntő népszavazás
eredményessége - és az igen szavazatok többsége - esetén bizonytalanná válhat a hazai
művesekezelések helyzete?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk
benyújtani dr. Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kórházprivatizációról szóló 2004 . december 5-i népszavazás előtt Ön több alkalommal is
azt nyilatkozta: ha a népszavazás eredményes lesz, és az „igen" szavazatok lesznek
többségben, akkor bizonytalanná válhat a hazai művesekezelések helyzete . Azt is mondta,
hogy a művesekezelések visszaállamosítása mintegy 20-30 milliárd forintba kerülne .

Kérdezzük tisztelt Miniszter úrtól :

Mire alapozta azt az állítását, hogy a kórházprivatizációról döntő népszavazás
eredményessége (és az igen szavazatok többsége) esetén bizonytalanná válhat a hazai
művesekezelések helyzete?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . május 04 .
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